
Erhvervsudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 25. januar 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål R
Finder ministeren det rimeligt, at lønningerne til direktører i flere af de krakkede
banker under Finansiel Stabilitet er de højeste blandt statens selskaber, og at
de udbetalte direktionslønninger i 2009 under statens administration var højere
end før krisen, hvor bankerne eksisterede som private selskaber?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

På udvalgets vegne

Helge Sander
formand
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